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USNESENÍ ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE 
 Hlavice konaného dne 16. 12. 2020 v zasedací místnosti OÚ Hlavice. 

 

Přítomni:  Mgr. Štěpánka Sichrovská, Mgr. Jana Arltová, Ing. Renata Pytlounová, Bc. Lenka Kristková, 

Ing. Josef Pytloun, Jaroslav Najman, David Vincour, Jaroslav Kristek a Martin Hozák 

 

Ověřovatelé zápisu: Jaroslav Najman, Jaroslav Kristek 

  

Program:  

1. Schválení rozpočtového opatření č. 6 

2. Pravidla rozpočtového provizoria obce Hlavice na rok 2021 

3. Příkaz k inventarizaci 

4. Inventarizace v ZŠ a MŠ Hlavice 

5. Plán inventarizace pro rok 2020 

6. Schválení Smlouvy o bezúplatném převodu vlastnického práva k nemovité věci – p.p.č. 307/3 v k.ú. 

Hlavice – část obce Doleček do vlastnictví obce Hlavice 

7. Žádost o uzavření smlouvy o zřízení věcného břemene – část obce Lesnovek, pod silnicí p.č. 772/1 

8. Odsouhlasení podání žádosti na OPŽP na projekt – Výsadba stromů v k.ú. Vápno 

9. Údržba obecní zeleně   

 

Nebyl vznesen žádný návrh na doplnění programu zasedání.  

 

1. Schválení rozpočtového opatření č. 6 

OZ bylo paní Hajskou předneseno k odsouhlasení v pořadí šesté rozpočtové opatření v letošním roce.  
 

Zastupitelstvo obce rozpočtové opatření jednohlasně schvaluje.  
 

Hlasováno bylo: 
 
Pro  -           (9)  
Proti -         (0)   

Zdržel se -  (0) 
 

 

2. Pravidla rozpočtového provizoria obce Hlavice na rok 2021 

OZ se usneslo a schvaluje všemi přítomnými členy pravidla rozpočtového provizoria na rok 2021. Do schválení 

rozpočtu na rok 2021 se hospodaření obce Hlavice bude řídit posledním upraveným rozpočtem roku 2020, 

navíc lze v rámci rozpočtového provizoria financovat akce schválené kompetentními orgány a hradit závazky 

z uzavřených smluv a budou financovány investiční akce přecházející z roku 2020. 

Příspěvková organizace ZŠ a MŠ Hlavice bude v době provizoria, do schválení rozpočtu na rok 2021 

hospodařit v intencích roku 2020. 
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Hlasováno bylo: 
 
Pro  -           (9)  
Proti -         (0)   

Zdržel se -  (0) 
 

 

3. Příkaz k inventarizaci 

OZ bylo paní starostkou navrženo k odsouhlasení složení inventarizační komise: Mgr. Štěpánka Sichrovská, 

Mgr. Jana Arltová, Ing. Renata Pytlounová, Bc. Lenka Kristková, Ing. Josef Pytloun a Jana Hajská. 

 
Hlasováno bylo: 
 
Pro  -           (9)  
Proti -         (0)   

Zdržel se -  (0) 
 

 

4. Inventarizace v ZŠ a MŠ Hlavice 
 

OZ bylo jednohlasně odsouhlaseno, že za provedení inventury v ZŠ a MŠ Hlavice zodpovídá Ing. Romana 

Pytlounová. 

 
Hlasováno bylo: 
 
Pro  -           (9)  
Proti -         (0)   

Zdržel se -  (0) 
 
 

5. Plán inventarizace pro rok 2020 
 

OZ jednohlasně odsouhlasilo paní starostkou navržený plán inventarizace pro rok 2020, který je v úředních 

hodinách k nahlédnutí na OÚ Hlavice. 

 
Hlasováno bylo: 
 
Pro  -           (9)  
Proti -         (0)   

Zdržel se -  (0) 
6. Schválení Smlouvy o bezúplatném převodu vlastnického práva k nemovité věci – p.p.č. 307/3 v 

k.ú. Hlavice – část obce Doleček do vlastnictví obce Hlavice 

 

OZ byla paní starostkou předložena k projednání Smlouva Úřadu pro zastupování státu ve věcech 

majetkových, týkající se bezúplatného převodu pozemku p. č. 307/3 v k. ú. Hlavice – část obce Doleček do 

vlastnictví obec Hlavice, a to bez omezujících podmínek. Jedná se o pozemek přímo sousedící se stávající 

obecní komunikací.  
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OZ žádost zvážilo a s ohledem na uváděné skutečnosti jej jednohlasně schválilo. 
 
Hlasováno bylo: 
 
Pro  -           (9)  
Proti -         (0)   

Zdržel se -  (0) 
 
 

7. Žádost o uzavření smlouvy o zřízení věcného břemene – část obce Lesnovek, pod silnicí p.č. 772/1 

ZO jako vlastníkovi pozemku p.č. 772/1 v k.ú. Hlavice byla předložena k odsouhlasení žádost společnosti 

ELIPROM s.r.o. zastupující investora spol. ČEZ Distribuce, a.s. o uzavření smlouvy o zřízení věcného břemene 

– služebnost. A to v souvislosti s realizovanou výstavbou zařízení distribuční soustavy – podzemní kabelového 

vedení NN dle uzavřené smlouvy o budoucí smlouvě schváleno ZO 2. 3. 2020 na p.p.č. 644/1 v obci Hlavice, 

místní část Lesnovek.  

Záměrem bylo vybudování nového podzemního kabelového vedení NN v délce cca 0,015 km a to pod p.p.č. 

722/1 v k.ú. Hlavice. K realizace stavby došlo v průběhu roku 2020. 

 

OZ žádost zvážilo a s ohledem na uváděné skutečnosti jej jednohlasně schválilo. 
 
Hlasováno bylo: 
 
Pro  -           (9)  
Proti -         (0)   

Zdržel se -  (0) 
 

 

8. Odsouhlasení podání žádosti na OPŽP na projekt – Výsadba stromů v k.ú. Vápno 

OZ bylo paní starostkou vyrozuměno o zájmu Mysliveckého spolku Hlavice na výsadbě nových zejména 

ovocných stromů v sektoru mezi Vápnem a Hlavicí. V této souvislosti byla paní starostce zároveň předložena 

žádost Mysliveckého spolku Hlavice o spolupráci a podporu při administraci tohoto projektu (oslovení 

zahradního architekta z důvodu zhotovení projektu včetně následné odborné kontroly) a podání žádosti o 

dotační titul na OPŽP. 

V případě vyslovení souhlasu s udělením v. u. podpory dále Myslivecký spolek žádá o určení vhodných 

obecních případně soukromých (zajištění souhlasu majitele) pozemků, na kterých by byla výsadba 

realizována. 

Pan J. Pytloun navrhl vysázení celých alejí s vykácením současných náletových dřevin a starých poškozených 

stromů. 

Zastupitelstvo obce se usneslo a jednohlasně podporu obce odsouhlasilo, čili předkládanou žádost schválilo. 

Zároveň byly alokovány pozemky: 
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a) p.p.č. 376 a 384 v k.ú. Vápno přiléhající ke krajské komunikaci vedoucí z Hlavice na Vápno – ve 

vlastnictví Družstva Borek a p.p.č. 385 v k.ú. Vápno přiléhající ke krajské komunikaci ve vlastnictví 

pana J. Najmana 

- souhlasy majitelů pozemků uděleny ústně, písemně budou zajištěny 

b) pozemek p.p.č. 696/1 – komunikace ve vlastnictví Obce Hlavice viz  

Snímky z katastrální mapy: 

 

   
 

 

 
 

Hlasováno bylo:  
 
Pro  -           (9)  
Proti -         (0)   

Zdržel se -  (0) 
 

9. Údržba obecní zeleně  

OZ bylo paní starostkou požádáno o vyslovení souhlasu s návrhem o provedení údržby části lipového 

stromořadí, navrhnut byl konkrétně úsek naproti paní Vlkové po místní pohostinství, a to na obecní 

náklady.  

Předpokládaný maximální rozpočet do Kč 30 000,-. 

OZ žádost zvážilo a jednohlasně schválilo. 
 
Hlasováno bylo:  
 
Pro  -           (9)  
Proti -         (0)   

Zdržel se -  (0) 
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Různé 

OZ bylo paní starostkou informováno o: 

 

- že kolaudace MŠ by měla proběhnout v lednu 2021, přesný termín ještě není stanoven, doposud chybí 

ještě některé drobné dodělávky 

- že přestěhování školky proběhne na základě domluvy s paní ředitelkou Pytlounovou po kolaudaci 

- že v lesním porostu na p.p.č.447 v k.ú. Vápno bude nutné do 30. 3. 2021 vytěžit 100-120 kubíků dřeva 

z důvodu výskytu kůrovce 

- že dokončujeme plánované vydání Hlavického zpravodaje 2020 

- že bylo zrealizováno plánované podání žádostí o dodace na MMR 

- že projekt vestavby kuchyně a jídelny do tělocvičny spojený se zateplením a vnitřními stavebními 

úpravami je téměř hotov a je u rozpočtáře 

Diskuze: 

- R. Pytlounová – vznesla dotaz ohledně možného umístění WC pro hendikepované v rámci připravovaného 

projektu na rekonstrukci budovy tělocvičny 

 

Termín lednové zastupitelstva není stanoven, proběhne operativně. 
Vše bude v řádném termínu upřesněno. 

Termín únorového zastupitelstva je v tuto chvíli stanoven na 1. 2. 2021. 
 
 
 
V Hlavici dne 17. 12. 2020 
Zapsala: Bc. Lenka Kristková 
 
 
. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .                                              . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .  
Starostka: Mgr. Štěpánka Sichrovská     Místostarostka: Bc. Lenka Kristková 
 


